

Bernice Holst
1924 - 2003

On November 18, 2003, Bernice Holst passed away at the age of 79. Bernice worked at the Centre from 1981 to 1989. She held positions as receptionist in the President's office and as secretary in the Social Sciences Division.

Bernice is survived by Patricia, Linda, Kathryn and Stephen and was the proud and devoted Gran of seven grandchildren. Funeral services were held November 22 at St. Augustines Church in Ottawa.

Le 18 novembre 2003, Bernice Holst est décédée à l'âge de 79 ans. Bernice a travaillé au Centre de 1981 à 1989. Elle y a occupé les postes de réceptionniste au bureau du président et de secrétaire à la Division des sciences sociales.

Bernice laisse dans le deuil Patricia, Linda, Kathryn et Stephen et était la grand-mère fière et dévouée de sept petits-enfants. Les funérailles ont eu lieu le 22 novembre à l'église St. Augustines d'Ottawa.